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اخبار

اخبار نگاهی به رکورد و آمار های محمود فکری

رسول پناه: هیچ راهی برای پرداخت پاداش پرسپولیس وجود ندارد

به دنبال لایحه بخشش آل کثبر هستیم

نظری: مذاکره با فکری برای جلب رضایت نساجی طولانی شد

در زمان سعادتمند بیشتر بدهی داشتیم تا درآمد

محمود فکری که به تازگی به عنوان سرمربی 
جدید آبی پوشان در لیگ برتر انتخاب شده، سی 
و هفتمین سرمربی تاریخ این باشگاه است. فکری 
می گوید،  باشگاه  این  آمارهای  آنچه  دلیل  به  را 
استقلال  تاریخ  ماندگار  بازیکنان  از  یکی  می توان 

دانست.
پیراهن  با  زیادی  سالهای  که  فکری  محمود 
بازی  استقلال  برای  میدان  مرکز  در   ۶ شماره 
با یک خط  پایانی فوتبالش نیز  کرد و در سالهای 
عقب نشینی در نقش یک مدافع میانی ظاهر شد 
نمایش  به  خود  از  تحسینی  درخور  بازی های  و 
باشگاه  این  تاریخ  رکوردهای  از  بسیاری  گذاشت، 
آنها تعداد  را به خود اختصاص داده که مهمترین 

بازی و سالهای حضور در جمع آبی پوشان است.
از آغاز تا بازنشستگی

پوشان  آبی  امروز  و سرمربی  پیشین  کاپیتان 
سالگی   ۱۷ سن  در  حرفه ای  صورت  به  را  فوتبال 
)جویبار(  زادگاهش  در  »ساحل«  اسم  به  تیمی  با 
آغاز کرد تا ساحل جویبار نخستین تیم باشگاهی او 
باشد. وی تا ۲۰ سالگی در این تیم عضویت داشت 
و سپس به تیم نساجی قائمشهر پیوست. یک سال 
حضور در نساجی قائمشهر کافی بود تا مورد توجه 
استقلال قرار گیرد و در سال ۷۰ و در حالی که ۲۱ 

ساله بود برای اولین بار پیراهن آبی را بر تن کرد.
فکری بعد از دو فصل بازی برای آبی پوشان به 
منظور پشت سر گذاشتن خدمت مقدس سربازی 
به شیراز رفت و پیراهن فجرسپاسی را بر تن کرد 
و دو فصل برای این تیم بازی کرد و پس از اتمام 
خدمت سربازی بلافاصله به استقلال بازگشت و تا 
سال ۸۵ برای آبی پوشان بدون وقفه بازی کرد. وی 
شیرین  به  استقلال  از  فصل ۸۴-۸۵  اتمام  از  بعد 
فراز رفت و نیم فصل نیز برای این تیم بازی کرد 
و سپس کفش ها را آویخت و از همان شیرین فراز 

برای اولین بار مربگیری را آغاز کرد.
بیشترین تعداد بازی

محمود  نیافتنی  دست  رکوردهای  از  یکی 

است.  تیم  این  در  بازی  تعداد  استقلال،  در  فکری 
سرمربی امروز آبی پوشان ۳۴۵ بار به صورت رسمی 
تدارکاتی  و  رسمی  غیر  بازی های  در  هم  بار   ۳۲
به  تنها  نه  او  است.  بر تن کرده  را  تیمش  پیراهن 
امیر حسین صادقی، جواد  پژمان منتظری،  همراه 
زرینچه و خسرو حیدری یکی از ۵ نفری است که 
بیشتر از ۳۰۰ بار پیراهن استقلال را بر تن کرده اند، 
بازی  تعداد  بیشترین  رکورددار  بازی  با ۳۷۷  بلکه 
تعداد  بیشترین  رکورددار  او  است.  استقلال  برای 
به  نیز  ایران  فوتبال  در  تیم  یک  پیراهن  با  بازی 

حساب می آید.
بیشترین فصل حضور

اول  سطح  در  سال   ۱۷ فکری  محمود 
فوتبال ایران بازی کرد که ۱۴ سال از آن در تیم 
استقلال است تا با ۱۴ فصل حضور در استقلال، 
را  تیم  این  در  حضور  فصل های  بیشترین  رکورد 
در  فصل   ۶ فکری  باشد.  داشته  اختیار  در  نیز 
لیگ  گیری  شکل  از  )قبل  فصل   ۸ و  برتر  لیگ 
بازی  پوشان  آبی  برای  آزادگان  لیگ  در  برتر( 

کرده است.

سومین کاپیتان
با اینکه فکری رکورد بیشترین تعداد بازی با 
بیشترین  اما  دارد،  اختیار  در  را  استقلال  پیراهن 
سومین  او  و  نیست  او  اختیار  در  کاپیتانی  تعداد 
بازیکنی است که بیشترین تعداد کاپیتانی در این 

تیم را در اختیار دارد.
سید مهدی رحمتی سرمربی فعلی شهر خودرو 
با ۱۷۳ بار کاپیتانی، بیشترین کاپیتانی در این تیم 
را به خود اختصاص داده و فرهاد مجیدی سرمربی 
رده  در  کاپیتانی   ۱۵۵ با  نیز  پوشان  آبی  پیشین 
بعدی قرار دارد. محمود فکری نیز با ۱۴۹ کاپیتانی 
سومین بازیکنی است که بیشترین کاپیتانی در این 
تیم را داشته است.فکری ۱۱۴ بار به عنوان کاپیتان 
از  بعد  بار هم  ا شروع کرده و ۴۱  ابتد  از  را  بازی 
تعویض کاپیتان اول، بازوبند را در اواسط بازی بر 
بازو بسته تا با مجموع ۱۵۵ کاپیتانی بعد از رحمتی 

و مجیدی در رده سوم باشد.
۲۲ گل زده

عمدتاً  که  اش  بازی  پست  دلیل  به  فکری 
بالایی در  آمار  بود،  میانی  و مدافع  هافبک دفاعی 

گلزنی ندارد و تنها ۲۲ گل در ۱۴ سال حضورش 
برای استقلال به ثمر رسانده است که ۲ گل از این 
گل   ۱۹ از  گل   ۲ است.  بوده  دربی ها  در  گل   ۲۲
محمود فکری در بازی های آسیایی و مابقی آن در 
از روی  آنها  از  و هیچکدام  بوده  داخلی  دیدارهای 

نقطه پنالتی نبوده است.
آمارهای خوب در دربی

هم  را  زیادی  دربی های  پوشان  آبی  سرمربی 
با حضور  پروین  علی  از  بعد  او  است.  کرده  تجربه 
در  حضور  با  واحدی  نیکبخت  علیرضا  و   ۲۰ در 
با حضور  امیر حسین صادقی  به همراه  ۱۹ دربی، 
بازیکنی  سومین  مشترک  به صورت  دربی   ۱۸ در 
دیدارهای  این  در  حضور  بیشترین  که  هستند 

سنتی ایران را دارند.
فکری با ۱۰ کاپیتانی در دربی ها بعد از علی 
جباری با ۱۱ کاپیتانی، بیشترین کاپیتانی دربی را 
بعد  و  است  کرده  تجربه  تیم  دو  بازیکنان  بین  در 
سرخ  فقید  مهاجم  بهزادی  همایون  نیز  دو  این  از 
پوشان و سید مهدی رحمتی با ۹ کاپیتانی حضور 

دارند.
۱۳ سال مربیگری

با   ۸۶ سال  در  و  رسماً  را  مربیگری  فکری 
نقش  در  مدت  این  در  و  کرد  آغاز  فراز  شیرین 
دستیار و سرمربی به جز شیرین فراز در تیم های 
استقلال، مس کرمان، صبای قم، نساجی مازندران، 
نفت مسجد سلیمان، شاهین بوشهر، سرخ پوشان 
ساوه  طلایی  خوشه  و  اراک  آلومینیوم  پاکدشت، 

تجربه کرده است.
عنوان  به  مقطع  سه  در  این  از  پیش  فکری 
دستیار روی نیمکت استقلال نشست و به امیر قلعه 
نویی، صمد مرفاوی و پرویز مظلومی کمک کرد و 
در چهارمین مقطع حضورش در جمع آبی پوشان 
نقش سرمربی را بر عهده گرفته که این آمار لااقل 
روی کاغذ نشان می دهد فکری از تجربه لازم برای 
هدایت آبی ها برخوردار است و روال مناسبی برای 
رسیدن به این مسئولیت بزرگ را طی کرده است.

مهدی رسول پناه درباره اینکه آیا پرسپولیس 
های  پاداش  محل  از  را  برانکو  مطالبات  تواند  می 
اظهار  کند،  پرداخت  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  خود 
داشت: باید منطقی با این مشکل برخورد کنیم. دو 
میلیون دلار بدهی ما به برانکو بود که یک میلیون 
و حدود ۹۰۰  پرداخت کرده  را  هزار دلار  و ۱۰۰ 
هزار دلار مانده است. بخشی از این بدهی هم آماده 
شده اما متاسفانه با مشکل برای انتقال پول مواجه 
شده ایم. به نظر می رسد راهی برای ترانسفر این 

پول به حساب برانکو وجود ندارد.
AFC به ما اعلام کرد هیچ راهی برای 
پرداخت پاداش پرسپولیس وجود ندارد

وی افزود: دو روز قبل نامه ای به AFC ارسال 
و اعلام کردیم پول برانکو را از محل مطالبات ما در 
و  ما جواب داد  به  امروز  پرداخت کند که  نهاد  این 
حقوقی  و  مالی  تیم  های  بررسی  به  توجه  با  گفت 
وجود  پاداش  این  پرداخت  برای  راهی  هیچ   AFC
ندارد. نه می توانند آن را به پرسپولیس پرداخت کنند 
و نه امکان واریز آن به حساب برانکو یا شخص ثالث 

دیگری وجود دارد.
راهی پیدا کرده ایم تا یکی دو روز دیگر 

پول برانکو را بدهیم
باشگاه پرسپولیس تصریح کرد: می  سرپرست 
خواهم نامه جدید AFC را در سایت باشگاه منتشر 
فکرمان  تمام  ببینند.  را  آن  هواداران  همه  تا  کنم 
مشغول پرداخت پول برانکو است اما نمی دانید چه 
مشکلاتی داریم. یکی از مشکلات ما هم این است که 
برخی از داخل شیطنت می کنند تا انتقال پول انجام 
نشود. البته می خواهم به هواداران بگویم راهکاری پیدا 
کرده ایم که اگر عملیاتی شود، در این یکی دو روز 
پول برانکو را پرداخت خواهیم کرد. راهی که قانونی 
هم است. با توجه به تحریم اخیر ۱۸ بانک کشورمان 

تمام راه ها فرعی و ارتباط ها هم قطع شده است.
پرداخت پول برانکو برای ما هم مانند 

هواداران دغدغه مهمی است
ما  کنند  می  فکر  برخی  داد:  ادامه  پناه  رسول 
برانکو  پول  پرداخت  برای  کاری  و هیچ  ایم  نشسته 
انجام نمی دهیم. بخش عمده ای از این پول آماده 
شده اما مشکل انتقال و ترانسفر داریم. این دغدغه 
برای ما هم مانند هواداران  مهم است . می دانیم همه 
پرسپولیسی ها نگران هستند اما تا حدی دغدغه داریم 
که امروز ظهر توانستیم مدارک خود را برای کسب 

مجوز حرفه ای آپلود کردیم.
برای پیدا کردن راهکار پرداخت پول برانکو 

با فدراسیون ارتباط گرفتیم
وی با اشاره به رد شدن شکایت باشگاه النصر 
توضیح داد: در ۲۴ ساعت کارگروهی از حقوقدان ها 

را تشکیل داده و لایحه ۷۵ صفحه ای ارائه کردیم. 
باید از نبی هم که در فدراسیون فوتبال با ما همکاری 
کرد تشکر کنم . باشگاه درگیری های زیادی دارد و 
مهم تر از همه پول برانکو است . ساعاتی قبل هم برای 
پیدا کردن راهکار با فدراسیون فوتبال ارتباط گرفتیم.
حقوقدان های ما لایحه جامع و کاملی برای 

دفاع از آل کثیر تنظیم می کنند
سرپرست پرسپولیس درباره آخرین اقدام های 
این باشگاه برای کاهش یا بخشش محرومیت عیسی 
آل کثیر توضیح داد: درخواست دریافت گراندز رأی 
را ارائه کردیم و منتظریم شرح تفصیلی این رای به ما 
ابلاغ شود. پس از آن سه روز برای ثبت اعتراض و پنج 
روز برای تنظیم و ارسال لایحه دفاعی زمان داریم. از 
فردا حقوقدان های ما لایحه جامع و کاملی را تنظیم 
خواهند کرد تا بتوانیم حق ال کثیر را بگیریم و وی 

به تیم بازگردد.
برای شکایت النصر تا ۲-۳ شب در فدراسیون 

رفت و آمد می کردیم
رسول پناه ادامه داد: پرسپولیس اکنون درگیر 
ای،  حرفه  مجوز  کسب  مانند  مختلفی  های  بحث 
خصوصی سازی، آل کثیر، برانکو و شکایت النصر است . 
برای پیگیری پرونده النصر تا ۲-۳ بامداد در فدراسیون 
رفت و آمد می کردیم تا حق پرسپولیس ضایع نشود. 
خدا را سپاس می گوییم لایحه مان به حدی جامع و 
شامل بود که AFC به سرعت اعلام کرد پرسپولیس 

قانون را رعایت کرده و هیچ مشکلی پیش نیامد.
در بحث نقل و انتقالات مشکلی نداریم

وی درباره برنامه های باشگاه پرسپولیس برای 
توجه  با  داد:  توضیح  قهرمانان  لیگ  قهرمانی  کسب 
به مشکلات پرونده برانکو حساب این روزها را کرده 
را  بازیکنان  این  توانستیم  روز  چهار  سه  در  بودیم. 
جذب کنیم زیرا می دانستیم امکان دارد پنجره بسته 
شود و بار دیگر دچار معضلی شویم که دو سال پیش 
با آن گرفتار شدیم. در آن فاصله نقل و انتقالات تمام 
بازیکنان مدنظر سرمربی را جذب کردیم. در این بحث 
مشکلی نداریم اما باید تمام تمرکز خود را روی تقویت 

تیم بگذاریم.
گل محمدی یکی دو بازیکن زیر ۲۳ سال را 

معرفی کرده است
کرد:  خاطرنشان  پرسپولیس  باشگاه  سرپرست 
توانیم  نمی  دیگر  شود،  باز  هم  پنجره  اگر  اکنون 
بازیکن بگیریم. نقل و انتقالات را به شکل قانونی انجام 
البته یحیی  استفاده کردیم.  از سهمیه خود  و  داده 
گل محمدی یکی دو بازیکن زیر ۲۳ سال را معرفی 
کرده و امیدواریم بتوانیم آنها را جذب کنیم تا اگر 
تیم در پستی مشکل دارد آن را برطرف کنیم. فرصت 
استثنایی برای پرسپولیس ایجاد شده که باید از آن 

بهترین استفاده را کنیم تا قهرمان آسیا شویم.
پرداخت ۵۰-۶۰ میلیارد به برانکو کمر باشگاه 

پرسپولیس را شکست
وی ادامه داد: کار خود را به نسبت خوب انجام 
داده ایم و باشگاهی را پیدا نمی کنید که ۹۰ درصد 
قرارداد بازیکنانش را پرداخت کرده باشد. قطعا آفرها 
و پاداش ها را هم با تامین منابع پرداخت می کنیم. 
مشکلات مالی زیادی داریم و برای یک پرونده برانکو 
باید ۵۰-۶۰ میلیارد هزینه می کردیم. این مبلغ نصف 
بودجه یک سال پرسولیس است و واقعا پرداخت آن 
برای ما مشکل ساز شد و کمرمان را شکست.سرپرست 
باشگاه پرسپولیس اضافه کرد: با تمام این شرایط به 
لطف خدا و دعای هواداران توانستیم تیم و باشگاه 
را جمع کنیم. تیم را تقویت کردیم و پرسپولیس هم 

نتیجه گرفته است تا شرمنده هواداران نشویم.
 برای پاداش لیگ قهرمانان ۶ میلیارد و و ۵۰۰ 

میلیون هزینه کردیم
رسول پناه درباره گلایه های بوژیدار رادوشویچ 
به دلیل پرداخت نشدن پاداش خودش و بشار رسن 
موضوع  این  درباره  باید  گفت:  السد  با  بازی  از  پس 
توضیح بدهم. پاداش رادو و بشار هم پرداخت شده 
بود. کل پاداشی که به بازیکنان برای لیگ قهرمانان 
ایم ۶ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان  پرداخت کرده 
بوده که تاکنون سابقه نداشته است. بشار و رادو فقط 
پاداش یک بازی را نگرفته اند اما سایر پاداش ها را 

دریافت کرده اند.
برای میزبانی فینال لیگ قهرمانان باید با 
وزارت ورزش و فدراسیون مشورت کنیم

وی درباره اقدام های باشگاه پرسپولیس برای اخذ 
میزبانی فینال لیگ قهرمانان توضیح داد: در این زمینه 
وزارت  و  فدراسیون  مدیره،  هیات  فنی،  کادر  با  باید 
ورزش جلسه ای برگزار کرده و به جمع بندی برسیم. 
باید پیشنهاد میزبانی بدهیم زیرا ما هم یک پای فینال 
هستیم و باید از حق خود استفاده  کنیم. با مشورت 
فدراسیون و وزارت خانه این پیشنهاد را ارائه می دهیم.
همه باید به قانون منع جذب بازیکن خارجی 

تمکین کنیم
سرپرست باشگاه پرسپولیس درباره احتمال جذب 
بازیکن خارجی از سوی این باشگاه گفت: فدراسیون 
ممنوعیت جذب بازیکن و مربی خارجی را ابلاغ کرده 
و چنین امکانی وجود ندارد. اگر این ممنوعیت وجود 
نداشت، با توجه به بضاعتمان بازیکن خارجی جذب 

می کردیم اما اکنون همه باید به قانون تمکین کنیم.
برای افزایش قرارداد خلیل زاده باید نظر 

هیات مدیره را بگیریم
رسول پناه درباره تمدید قرارداد برخی بازیکنان 
اما  شده  تمام  جدید  بازیکن  جذب  داشت:  اظهار 

بازیکنان قبلی تیم همه با پرسپولیس قرارداد دارند. 
با  دیگر  دو سال  زاده  مثال شجاع خلیل  به صورت 
حوزه  در  وی  قرارداد  مبلغ  افزایش  دارد.  قرارداد  ما 
اختیارات من نیست بلکه باید به هیات مدیره برود و 
اگر بدون موافقت هیات مدیره بخواهیم قراردادها را 
دستکاری کنیم، داستان می شود. قرارداد قابل احترام 
است اما من قبول دارم زمانی که شجاع با پرسپولیس 
ارزش  اکنون  و  بود  پایین  ارزش دلار  قرارداد بست، 

قرارداد خلیل زاده کم شده است.
اگر فقط قرارداد خلیل زاده را افزایش 
بدهیم، صدای سایر بازیکنان بالا می رود

بالا  بازیکنان  هزینه  دارم  قبول  داد:  ادامه  وی 
باید دخل  توانایی داریم و  تا حدی  اما ما هم  است 
و خرجمان به هم بخواند. پرسپولیس به این دلیل به 
مشکل می خورد که هزینه و درآمدش به هم نمی 
خورد. باید طبق قانون عمل کنیم و اگر می خواهیم 
قرارداد بازیکن را افزایش بدهیم باید از هیات مدیره 
مصوبه گرفته و منابع لازم را هم ایجاد کنیم. اگر فقط 
بدهیم صدای  انجام  کاری  بازیکن چنین  یک  برای 
بازیکن دیگر بلند می شود و تمرکز تیم به هم می 

خورد.
بعد از انتقال پول برانکو می گویم که 

شیطنت هایی انجام شد
سرپرست باشگاه پرسپولیس اضافه کرد: درباره 
از   هایی  شیطنت  بگویم  باید  برانکو  پول  پرداخت 
دهد  نمی  اجازه  که  گیرد  می  صورت  کشور  داخل 
این پول منتقل شود. برخی هم کاسه داغ تر از آش 
شده اند. نمی دانید چه داستان هایی راه انداخته اند. 
هر زمان این پول را انتقال بدهیم اعلام می کنم چه 
اتفاق هایی برای باشگاه رخ داده است. بعضی ها عمدا 
نمی گذارند پرسپولیس قهرمان شود و برخی هم از 
روی عمد هر کاری می توانند انجام می دهند. همین 
شب گذشته بار دیگر به فیفا درباره نقل و انتقالات ما 

گزارش داده اند.
مشکل ما افراد داخلی هستند

رسول پناه در ادامه گفت و گو با رادیو ورزش 
افزود: مشکل ما عربستانی ها نیستند بلکه افراد داخلی 
هستند که مدام علیه کشور و پرسپولیس گزارش داده 
اند تا فیفا امروز نامه بدهد و بگوید گزارشی از نقل و 
انتقالات خود را برای ما هم ارسال کنید. اگر بخواهم 
راهکار پرداخت پول برانکو را بگویم بار دیگر داستان 
چه  دانید  نمی  بندند.  می  را  راه  و  کرده  درست 
از هواداران می خواهم وضعیت  اما  مشکلاتی داریم 
پرسپولیس  غم  و  هم  تمام  کنند.  درک  را  باشگاه 
پرداخت پول برانکو است اما برخی با شیطنت خود 
می خواهند رابطه باشگاه را با بازیکن خراب کنند اما 
اجازه نمی دهیم برای تمرکز تیم مشکلی پیش بیاید.

کار  به  آغاز  درباره  نظری  تسنیم، حجت  گزارش خبرگزاری  به 
کنار  از  پس  داشت:  اظهار  استقلال  فوتبال  تیم  در  فکری  محمود 
رفتن سعادتمند تلاش کردیم کارها را تقسیم کنیم و هر عضو هیئت 
مدیره، بخشی از کار را دنبال کرد. ساعت ها درباره سرمربی تیم بحث 
شد و مطابق شاخص ها به چند گزینه رسیدیم و وضعیت سرمربی را 
زمان بر  نساجی  باشگاه  تکلیف کردیم. مقدمات جلب رضایت  تعیین 

شد و مذاکره با فکری با اطلاع این باشگاه صورت گرفت.
موظف  را  خودشان  استقلال  باشگاه  مدیران  اینکه  بیان  با  وی 
با  مذاکراتی  کنند، گفت:  را مطلع  نساجی  می دانستند که مسئولان 
مالک، مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره نساجی داشتیم و درباره مبلغ 
رقم  درباره  ندانند  صلاح  دوستان  شاید  کردیم.  صحبت  پرداختی 
صحبت کنیم و رقم موردنظر را اعلام نمی کنم. بحث ما این نبود که 
رقمی پرداخت نمی کنیم. البته ترجیح ما این است که پولی ندهیم، 

اما گفتیم حاضریم این مبلغ را پرداخت کنیم.
عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال در واکنش به اعتراض نماینده 
نماینده  نظر  کرد:  تصریح  نساجی  از  فکری  جدایی  به  مازندران  مردم 
مردم، محترم است و او حق دارد مطابق مصالح مربوط به استان خود، 
مطالبی بگوید، اما انتقال مربی و بازیکن کاملًا حرفه ای و طبیعی است. 

حق می دهیم بخواهند اتفاقاتی که فکری در نساجی رقم زد، استمرار 
داشته باشد و ما هم می خواهیم استقلال به جایگاه واقعی خود بازگردد.

گفت وگو  تهران  رادیو  ورزشی«  »تهران  برنامه  با  که  نظری 
می کرد، بیان کرد: هوادار انتظار درخشش استقلال در آسیا را دارد و 
در این موضوع صاحب حق است. تیم های ایرانی تاکنون نتوانسته اند 
انتظار دارند  باشند و هواداران  را در آسیا داشته  استقلال  درخشش 
تیم را به جایگاه اصلی خود بازگردانیم. این حق را برای خود محفوظ 
حرفه ای  دنیای  در  که  کنیم  استفاده  باکیفیت  مربی  از  می دانیم 

طبیعی است.
نظری در واکنش به اینکه گفته می شود ۴۰ میلیارد تومانی که 
سعادتمند به عنوان درآمدزایی مدعی شده بود، تحت عنوان قرض به 
بیان کرد: در زمان حضور  واریز شده است،  باشگاه استقلال  حساب 
سعادتمند گزارش مستندی نداشتیم. پس از رفتن او، مددی و نوروزی 
از  بسیاری  فهمیدیم  رسیدیم.  نتیجه  همین  به  که  دادند  گزارشی 
است.  کرده  اضافه  باشگاه  بدهی های  به  فقط  و  نبوده  آورده  ارقام، 
کل  رقم  به  نسبت  اما  است،  بوده  بلاعوض  آن کمک های  از  بخشی 

بسیار ناچیز است و نمی توان آن را آورده نامید.
استقلال خاطرنشان  باشگاه  کارگزار  با  قرارداد  فسخ  درباره  وی 

کرد: همچنین سعادتمند اعلام کرد قرارداد کارگزار را فسخ می کند 
که این کارگزار هم گفت حاضرم مبلغی را که پرداخت کرده ام، پس 
بگیرم تا فسخ کنم. این عدد هم باید به بدهی های باشگاه استقلال 
دارایی  محل  از  اخیر  ماه  چند  پرداختی های  از  بخشی  شود.  اضافه 
بلوکه شده باشگاه از AFC و فیفاست و بخشی از آن، قرض الحسنه 
به بدهی ها  به استقلال کمکی شود،  اینکه  از  بیشتر  است. متأسفانه 

اضافه شده است.

پرسپولیس - النصر؛
 بردیم ولی باختیم!

علیرضا محرمی

باشگاه  شکایت  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
نهایی،  رای  کرد.  رد  را  پرسپولیس  از  النصر 
عدم پذیرش اعتراض النصر در خصوص فعالیت 
بود.  انتقالات  و  نقل  در  پرسپولیس  قانونی  غیر 
و  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان  که  موضوعی 
فیفا  سوی  از  که  فوتبال  فدراسیون  همینطور 
مامور اجرای حکم بوده، از آن آگاه بودند و اینکه 

شکایت النصر به جایی نخواهد رسید.
فارغ  اما  نشد،  پیروز  پرونده  این  در  النصر 
کردند  را مجاب  النصری ها  اینکه چه کسانی  از 
هواداران  یا  کند  شکایت  پرسپولیس  علیه  تا 
زمینه  این  در  خواستند   AFC از  تیم  کدام 
اینها  همه  که  کند  صادر  رای  پرسپولیس  علیه 
از  دور  به  آن  قالب  و  است  هواداری  بحث های 
مقابل  ما  بود،  خواهد  حرفه ای  مسئله  هرگونه 

سعودی ها شکست خوردیم.
شکست ما درست در همین مقوله حرفه ای 
سمت  به  خودمان  آماتورگونه  که  بود  ماجرا 
حرکت  شبیه  چیزی  کردیم،  حرکت  شکست 
دیدار  استرالیایی  داور  سمت  به  ایران  مدافعان 
با ژاپن در نیمه نهایی جام ملت های آسیا؛ جایی 
روانی  از درون شکست خوردیم و جنگ  ما  که 
کادرفنی علیه داوری، دامن خودمان را گرفت و 
اینجا نیز کری داخلی هواداری با چاشنی جنگ 

روانی سعودی ها، دامن رسانه ها را.
و  پرسپولیس  بازی  از  که  روزی  شش  در 
رسانه های  گذشت،   AFC رای  تا صدور  النصر 
مصرف گرایی که بیش از اندازه متکی به اخبار 
اخبار  بازیچه  را  خود  شده اند،  مجازی  فضای 
شخصی  اظهارنظرهای  و  عربستانی  رسانه های 
که  رسانه ها  تنها  نه  کردند.  سعودی  خبرنگاران 
غالب خبرنگاران ایرانی نیز در این فضا با اعتماد 

به چنین اخباری، دلهره ایجاد کردند.
می شود  داده  سر  فریاد  که  مدت هاست 
مجازی  فضای  در  که  چیزی  هر  مردم  که 
بزنیم  فریاد  کجا  اما  نکنند،  باور  را  می شنوند 
فضای  به  نسبت  رسمی  رسانه های  امروز  که 
توئیت  از مردم شده اند؟ هر  باورپذیرتر  مجازی، 
یک  تیتر  سعودی،  رسانه های  یا  خبرنگاران 
اینکه  از  دریغ  و  شد  ایرانی  رسمی  رسانه های 
رسانه ها به جای مصرف گرایی، باید تولید کننده 
جامعه  از  بخشی  نگرانی  هم  که  می شدند  خبر 
)هواداران پرسپولیس( را کم کنند و هم مقابل 
خبرسازی سعودی ها را بگیرند. امروز رسانه های 
به  وابسته  اندازه  از  بیش  ایرانی  مصرف گرای 
تولید  با  باید  خود  که  هستند  مجازی  فضای 
درست اخبار، خوراک این فضا را تهیه کنند، اما 
و رسانه ها در بخش  است  داستان معکوس  این 
استقلال  هواداری  کانال های  در چنگال  ورزشی 
و پرسپولیس هستند که جز نفرت افکنی، هدف 

دیگری ندارند.
محکوم  النصر  شکایت  در  پرسپولیس  بله، 
نشد و همانطور که پیش بینی می شد پیروز ماجرا 
بود، اما ما مقابل سعودی ها و جنگ روانی شان در 

فضای رسانه ای شکست خوردیم.

زمان مسابقات دو ماراتن توکیو تغییر کرد
مسابقات دو ماراتن توکیو که قرار بود مارس سال 
آینده برگزار شود، به دلیل نگرانی از شیوع ویروس کرونا 
به بعد از المپیک توکیو موکول شد. در ابتدا قرار بود این 
مسابقه در ۷ مارس )۱۷ اسفند ۹۹( برگزار شود و انتظار 
می رفت که حدود ۳۸ هزار دونده شرکت کنند اما به 
دلیل محدودیت ورود به ژاپن، این رویداد ۱۷ اکتبر 
سال ۲۰۲۱ )۲۵ مهر ۱۴۰۰( برگزار خواهد شد.توکیو 
یکی از ۶ کشوری است که به همراه بوستون، برلین، 
شیکاگو، نیویورک و لندن دو ماراتن را برگزار می کند. 
چهار مسابقه امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا برگزار 
نشد. لندن هم مسابقات را فقط با حضور افرادی محدود 

تحت کنترل محیط امن برگزار کرد.

برگزاری جام جهانی وزنه برداری به 
صورت آنلاین

فدراسیون جهانی وزنه برداری تصمیم گرفته 
به دلیل شیوع ویروس کرونا اولین دوره مسابقات 
با  کند.  برگزار  آنلاین  صورت  به  را  خود  رسمی 
توجه به اینکه مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان 
به دلیل شیوع ویروس کرونا لغو شده، یک دوره 
تا ۱۸  در ۱۱  نوجوانان  برای  آنلاین  جام جهانی 
 IWF  .نوامبر )۲۱ تا ۲۸ آبان( برگزار خواهد شد
کرده  اعلام  مسابقات  این  برگزاری  نوع  درباره 
ورزشکاران در هر کجا از خانه ، باغچه یا گاراژ گرفته 
تا سالن تمرین و مسابقه می توانند وزنه بزنند، اما 
به شرطی که قوانین بهداشتی و ایمنی را رعایت 
شرکت  تیم های  و  ورزشکاران  همچنین  کنند. 
کننده باید مسئولیت اخلاقی حضور در مسابقات 
را بر عهده بگیرند و در صورت بی اخلاقی حین 
مسابقه و یا نوشتن مطالب غیر اخلاقی در تصویر 
پشت وزنه بردار، فدراسیون جهانی مجازات هایی را 
مطابق با قانون در نظر خواهد گرفت. این مسابقه 
هیچ هزینه ای برای کشورها ندارد و رایگان است. 
کشورها می توانند ۱۰ وزنه بردار در بخش پسران  
و ۱۰ وزنه بردار در بخش دختران معرفی کنند، 
بردار  وزنه  یک  باید  فقط  وزنی  دسته  هر  در  اما 
داشته باشند. وزن وزنه بردار و اولین انتخاب های 
حرکت های یک ضرب و دوضرب آن ها نیز باید به 

صورت مجازی ارسال شود.

دیدار توماس باخ با نخست وزیر ژاپن
توماس باخ برای دیدار با یوشیهیده سوگا نخست 
وزیر جدید ژاپن به توکیو سفر می کند.ژاپن میزبانی 
المپیک ۲۰۲۰ در توکیو را بر عهده دارد که به دلیل 
شیوع جهانی ویروس کرونا با تعویق یک ساله مواجه 
برگزار  آینده میلادی  عنوان سال  با همین  اما  شد، 
برنامه  ژاپن،  کیودوی  خبرگزاری  نوشته  می شود.به 
سفر رئیس آلمانی کمیته بین المللی المپیک به ژاپن 
برای اوسط ماه نوامبر تعیین شده است. وی در این 

سفر با نخست وزیر جدید ژاپن هم دیدار می کند.

مروری بر چند خبر کوتاه
رضا صالحی

حجم اخبار ورزش های ایران و جهان بسیار 
برای  عملا  ها  آن  کردن  دنبال  و  است  زیاد 
خواهد  وقتگیر  نیز  اخبار  این  به  علاقه مندان 
با گلچین کردن اخبار سایر  تا  بود. می کوشیم 
ورزش ها، به شما این فرصت را بدهیم تا در وقت 

خود صرفه جویی کنید.
جوکوویچ حریف نادال در فینال شد

فرانسه  آزاد  تنیس  نهایی  نیمه  مرحله  در 
مقابل  جهان  یک  شماره  مرد  جوکوویچ  نواک 
 ۲ بر   ۳ و  گرفت  قرار  تسیتسیپاس  استفانوس 

پیروز شد و به فینال صعود کرد.
برتری  به   ۳-۶ نخست  ست  در  جوکوویچ 
رسید. مرد شماره یک جهان در ادامه موفق شد 
ست دوم را ۶-۲ به سود خود به پایان ببرد اما 
ست  و   ۵-۷ سوم  ست  صربستانی  تنیسور  این 
چهارم ۶-۴ مغلوب شد. جوکوویچ در ست پنجم 

۶-۱ به برتری رسید.
شوارتزمن  دیگو  بر  غلبه  با  نادال  رافائل 

راهی فینال شده بود.

لیگ برتر والیبال دو هفته تعطیل شد
رافائل نادال و نواک جوکوویچ روز یکشنبه 
خواهند  هم  مصاف  به  گاروس  رولان  فینال  در 
در  بازی  در  زیادی  تبحر  که  نادال  رافائل  رفت. 
را  خود  فینال  سیزدهمین  دارد  خاکی  زمین 

تجربه خواهد کرد.
مرد شماره ۲ تنیس جهان از ۱۰۱ مسابقه 
یکی  که  باخته  را  دیدار  دو  تنها  گاروس  رولان 
از آنها فینال سال ۲۰۱۵ مقابل جوکوویچ بوده 
است. از طرفی نواک جوکوویچ صربستانی هم ۲ 
به رافائل  را  بازی  بار در فینال ۲۰۱۲ و ۲۰۱۴ 
نادال واگذار کرده است. ۴ باخت دیگر جوکوویچ 

در مراحلی زودتر مقابل نادال رخ داده است.
رافائل نادال ۳۴ ساله درباره این بازی اظهار 
داشت: شرایط متفاوت و مسابقات متفاوت. من 
نمی توانم آینده را پیش بینی کنم. تنها چیزی 
اینکه بازی مقابل نواک است و من  که می دانم 
باید بهترین بازی را انجام دهم. بدون بازی بهتر، 

شرایط بسیار دشوار است.
اندازه نادال کورت فیلیپ  هیچ بازیکنی به 
کارتیه را نمی شناسد. این بازیکن تبحر خاصی 

در کورت پاریس دارد.
ادامه  در  جهان  تنیس   ۲ شماره  مرد 
می دانم  من  کرد:  خاطرنشان  خود  صحبت های 
این زمینی است که خوب در آن بازی می کنم. 
می  کمک  من  به  موضوع  این  دلیل  همین  به 
کند اما جوکوویچ هم رکورد خوبی در این کورت 

دارد.
از  یکی  جوکوویچ  شد:  یادآور  نادال 
دلیل  همین  به  است  من  حریفان  سخت ترین 
گام  باید  باشم.  داشته  را  عملکردم  بهترین  باید 

رو به جلویی بردارم کاری که قبلا انجام دادم.

آغاز اردوی تیم ملی وزنه برداری 
بانوان با نفرات محدود

اردوی  برگزاری  ی  باره  در  منظمی  مریم 
ما  کرد:  بیان  بانوان  برداری  وزنه  ملی  تیم 
را  مرحله  مردان سه  تیم  مانند  گرفتیم  تصمیم 
برای بانوان داشته باشیم. رئیس فدراسیون نگاه 
حمایتی به تیم بانوان دارد از این رو اردوی اول  
و دوم هر کدام به مدت سه هفته است و اردوی 
از  هم  اردوها  بود.  خواهد  اعزام  به  متصل  آخر 
بهداشتی   پروتکلهای  با رعایت کامل  آبان  اواخر 
و حداقل نفرات برگزار می شود. با نظر تخصصی 

آقای خورشیدی کار جلو می رود . 
دلیل  این پرسش که  به  پاسخ  منظمی در 
حضور کم تعداد نفرات در اردوی تیم ملی بحث 
تاکید  دارد،  وجود  هزینه  مشکل  یا  است  کرونا 
کرد: با توجه به پروتکل هایی است که برای ما 
ارسال شده است. ما نیز با توجه به ظرفیت اتاق 
ها تعدا نفرات محدودی را دعوت می کنیم. طبق 
پروتکل ها باید در هر اتاق یک نفر اسکان داده 
 PCR شود و حتما ورزشکاران و کادرفنی تست
بدهند  و هیچ کسی هم در طول اردوها با آنها 

در ارتباط نباشد.   
به  بانوان  دارد  امکان  اینکه  مورد  در  او 
مسابقات دیگری اعزام شوند و یا فقط قهرمانی 
آسیا مد نظر است، گفت: فعلا اطلاعیه قهرمانی 
آسیا برای ما ارسال شده است و روی آن برنامه 

ریزی کرده ایم. 

خداحافظی کاپیتان تیم ملی زنان از 
بسکتبال

سعیده عِلیّ که در سال های اخیر به عنوان 
تیم  در  بسکتبال  بازیکنان  مطرح ترین  از  یکی 
های ملی سه نفره و پنج نفره به عنوان کاپیتان 
بازی می کرد، تصمیم خود مبنی بر خداحافظی 
از بسکتبال را روی صفحه اینستاگرامی اش اعلام 
کرد.  او که سال گذشته از تیم ملی بسکتبال ۵ 
نفره خداحافظی کرده بود، در تیم ملی بسکتبال 
گروه  برای  باشگاهی  رقابت های  در  و  نفره   ۳
اعلام  سالگی   ۳۵ در  حالا  اما  کرد،  بازی  بهمن 
کرده دیگر نمی خواهد به بازی ادامه دهد.  در 
متنی که سعیده علی منتشر کرده، آمده است:  
دلیل  همین  به  و  خورده ام  شکست  بارها  من 
با  خداحافظی ام   داشتم  دوست  شده ام.  موفق 
شروع  جردن  مایکل  بسکتبال؛  اسطوره  جمله 
سرشار  من  برای  کردن  بازی  بسکتبال  شود. 
تلخی های  و  سختی ها  وقت  هیچ  بود.  لذت  از 
از  نشد  باعث  نبود،  کم  هم  اصلًا  که  راهش 
چقدر  هر  بگویم  درست تر  حتی  بکنم.  دل  آن 
سخت تر شد، بیشتر عاشقش شدم. می دانم این 
راه برای من ادامه یک مسیری است که پیش از 
برای من فقط  این آغاز کرده ام؛ چون بسکتبال 
یک بازی، ورزش یا مسابقه نبود؛ بلکه یک مدل 
خوب زندگی کردن بود و حالا دوست دارم متن 
کسانی  از  قدردانی  با  بسکتبال  از  خداحافظی ام 
کردند.  کمکم  و  داده  یاد  من  به  که  شود  تمام 
به کسانی که در زمان قبل تر از من ایستاده اند، 
جبران کاری است که آنها زمانی برای من انجام 
دادند. سپاسگزارم از شخصی که از من ساختید 

و خداحافظ بسکتبال عزیز.
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